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Tid: 21 januari 2024 

Plats: Clarion, Stockholm 

Närvarande: Eva Svensson, ordförande 

Ingela Ternström, Caroline Rissve, Madeleine Hulander Jonasson, Lena Palmér 

Sandra Allerrud, punkt 8 

 

 

1. Rapport möte med Neptun 

Eva och Lena informerade om möte med representanter från SK Neptun och Ulrika Sandmark den 17 januari. 

Mötet handlade till stora delar om möjligheten till dispens för 13-åringar att delta vid internationella 

tävlingar och försöka kvala till UEM i sommar. 

KU beslutade att så snart som möjligt inhämta mer information om vilka aktiva det gäller; namn, ålder, 

resultat mm. Frågan tas upp igen vid nästa KU-möte.  

2. Kvalpoäng till USM 

Madeleine och Sandra tar fram poänggränser för beslut vid nästa möte. 

3. Budget 2024 

Ingela informerade om de neddragningar hon redan fått besked om (möten KU och landslagsläger) men tror 

att vi hamnar på något som liknar föregående år. Vi bör snart ha en budget för konstsim. Sandra kommer 

jobba fram nya förslag till landslagsläger. 

4. Mästerskap 2024 

USM den 9-12 maj i Stockholm, öppen tävling. Arrangeras i samarbete med simhopp. 

JSM/SM/Masters den 30 maj-2 juni i Örebro. Här kommer även arrangeras mingel för domare och ledare. 

RM, inte klart. Önskvärt den 22-24 november. 

Sandra fick i uppdrag att skicka ut en allmän förfrågan till föreningarna. 

De svenska undantagsreglerna skall ses över och kommuniceras ut. Madeleine och Ingela löser det. 

De nya mastersreglerna från WAQ, med det svenska undantaget från 20 år och i övrigt ingen åldersindelning, 

finns snart på hemsidan. 

Diskuterades vikten av att det är lagledare och inte domare som deltar på lagledarmöten vid tävlingar. Det 

behöver även tydliggöras vad de olika rollerna vid en tävling innebär. 

5. Rapport utbildningar 

Caroline och Ingela har haft möte med Helena och Emma, SSF utbildning, och har en preliminär plan för 

kurser under 2024. Planen kommer inom kort att finnas på hemsidan. 
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6. Domare 

Vi saknar tävlingsledare till USM och JSM/SM. Madeleine tar gärna emot förslag. 

Efter tidigare diskussioner beslutades att klubbar som deltar i internationell tävling för kval till mästerskap 

skall ha med domare godkänd, eller föreslagen av, KU. 

7. Övriga frågor 

Sandra rapporterade från landslagslägret på Bosön. 

Caroline och Sandra presenterade tankar för tränarkonferensen i Göteborg 11-13 september. 

8. Kommande KU-möten  

Nästa möte är torsdag den 1 februari kl 18.00 

 

 


